
Samra Ćosović-Hajdarević
Zastupnica SDA u Skupštini Kantona Sarajevo

ZASTUPNIČKO PITANJE

Vlada Kantona Sarajevo
Pitanje za Ministarstvo finansija KS

Obzirom da se posljednjih dana pojavilo dosta različitih informacija u vezi sa  sredstvima od
MMFa koja trebaju doći do kantona kao krajnjih korisnika, koja su posljednja saznanja sa tim u
vezi?

Sarajevo, 16.06.2020.godine

ZASTUPNIK

            Samra Ćosović-Hajdarević


